



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路2號李福林體育館

會員通訊 (2024.5)

OPR/Mem/NL/2024.5

一．體育運動嘉年華

由香港大埔教育界文化交流協進會舉辦之體育運動嘉年華定於5月11日(星期六)中午12:00至下午5:00在李福林體育館舉行，活動包括舞蹈表演，電競賽車，模擬飛行，小型網球，匹克球，花式跳繩，跆拳道，空手道，詠春，國術，輕排球，足毬，足球，羽毛球，免費參加，入場券可到李福林體育館索取。

二．大埔區龍舟競賽

大埔區龍舟競賽將於2024年6月10日假大埔海濱公園對開海面舉行，今年共有68隊參加，競賽日觀眾可於早上8:00至下午1:00在大埔各大屋邨及本會乘搭免費穿梭巴士來回比賽場地觀賞比賽，免費入場。為慶祝國慶75周年，今年龍舟比賽增設嘉年華活動，端午節適宜一家大小到海濱公園歡渡佳節。

三．暑期活動

為了讓學生們善用餘暇，本會將於七、八月舉辦暑期活動，活動包括芭蕾舞，游泳班，乒乓球，羽毛球，網球，籃球，足球，跳繩，體操，彈網等，5月11日開始報名。

四．全港運動會

第九屆全港運動會由4月21日至6月9日在全港各區康樂及文化事務署場地舉行，大埔區代表團200位運動員參與三人籃球，五人足球，排球，羽毛球，乒乓球，網球，田徑及游泳比賽。比賽詳情可瀏覽<http://www.hongkonggames.hk>網頁。

五．大埔足球隊

大埔足球隊參加了香港超級足球聯賽，下一場比賽將於5月7日(星期二)晚上7:45在大埔運動場對港會。



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2, On Cheung Road, Tai Po, NT

Newsletter (2024. 5)

OPR/Mem/NL/2024. 5

1. Athletic Sports Carnivals

The Association will hold an Athletic Sports Carnival on 11th May, 2024 (Saturday) from 12:00-5:00pm at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre. Dance troupes from our classes are invited to perform. All activities in the sports centre are free to join on that day, such as dance performance, E-car racing, flight simulating, tennis, pickle ball, rope skipping, taekwondo, karate, martial art, Wing Chun, light volleyball, shuttle cock, badminton, soccer, etc.

2. Summer Programs

Summer programs such as ballet, swimming, ping pong, badminton, tennis, basketball, soccer, rope skipping, gymnastics and trampoline, are ready for enrollment from 11th May. Please visit TPSA website for details.

3. The Tai Po Dragon Boat Race 2023

The Tai Po Dragon Boat Race is scheduled for the 10th June, 2024 from 08:00 to 13:00 at the promenade of the Tai Po Waterfront Park. Free shuttle buses are available at all public housing estates in Tai Po as well as the Li Fook Lam Sports Centre from 8:00 am to 1:00. Free admission.

4. The 9th Hong Kong Games

Scheduled for 21st April to 9th June, 2024. The 9th Hong Kong Games will take place at LCSD sports grounds. More than 200 athletes from the Tai Po Team will compete in the eight sports, namely athletics, badminton, 3 on 3 basketball, futsal, swimming, table tennis, tennis and volleyball. Please visit <http://www.hongkonggames.hk> for details.

5. The Tai Po Soccer Team

The Tai Po Soccer Team joins the Premier League this year. The coming match which takes place at the Tai Po Sports Ground is scheduled for 7th May at 7:45 against Hong Kong FC.